
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 

konaného dňa 15. decembra 2022 o 17:00 hod.

Prítomní poslanci OZ: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý prítomných privítal a konštatoval, že z celkového počtu 7 
poslancov je prítomných 5, takže toto zasadnutie je uznášaniaschopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Dušanu Ilavskú, členovia Radoslav Králik a Pavel Holbus. 
Za overovateľov zápisnice starosta určil Miroslava Baláža a Bohuslava Oravca, za zapisovateľku Ing. Zuzanu 
Fleischhackerovú.
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Miroslav Baláž, Bohuslav Oravec
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Zuzana Fleischhackerová
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Dušana Ilavská -  predseda, Pavel Holbus, Radoslav Oravec - členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prija tý

K bodu 3
Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
program rokovania nasledovne:

1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov z predchádzajúceho 

rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2023
6. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce.
7. Rozpočet obce na roky 2023-25.
8. Zmena rozpočtu č. 3/2022.
9. VZN o miestnych daniach a poplatku.
10. Zásady odmeňovania poslancov OZ obce Pribylina.
11. Schválenie ceny stočného od roku 2023.
12. Rôzne.
13. Diskusia.
14. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

K bodu 4
Starosta obce konštatoval, že z predchádzajúceho OZ neboli presunuté žiadne úlohy. 
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý



K bodu 5
Starosta obce informoval prítomných, že hlavný kontrolór obce Ing. Ľudovít Budzák sa ospravedlnil, má práve zasadnutie 
OZ v inej obci. Poslal však Plán kontrolnej činnosti aj Stanovisko k rozpočtu, poslancom boli dokumenty vopred doručené. 
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2023 .

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

K bodu 6
Starosta obce stručne zhrnul predložené stanovisko HKO k rozpočtu, HKO konštatuje, že návrh rozpočtu je zostavený 
v súlade s predpismi a odporúča poslancom rozpočet schváliť.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

K bodu 7
Starosta obce informoval, že návrh rozpočtu na rok 2023 a prognóza na roky 2024-25 boli zverejnené v súlade s predpismi 
dňa 30.11.2022, bol prejednaný na obecnej rade, ktorá k nemu nemala pripomienky.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. schvaľuje
Rozpočet obce Pribylina na rok 2023
2. berie na vedomie
Prognózu rozpočtu obce Pribylina na roky 2024-2025.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

K bodu 8
Starosta obce: Návrh zmeny rozpočtu č.3/2022 vám bol vopred zaslaný a prejednala ho obecná rada. 
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali: 
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
Zmenu rozpočtu obce č. 3/2022 v zmysle prílohy ktorá je súčasťou tohto uznesenia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

K bodu 9
Starosta obce: Pôvodne sme očakávali navýšenie poplatku za odvoz odpadu o 100%, v poslednej chvíli však bola posunutá 
účinnosť novelizovaného znenia vyhlášky, podľa ktorej sa zakazuje ukladať na skládku neupravený odpad, o jeden rok- na 1. 
januára 2024. V návrhu VZN, ktorý prejednávame, je poplatok zvýšený o 4€ - pre občanov zo 16€ na 20€, pre chatárov z 30€ 
na 34€. Odpad budeme v roku 2023 voziť na skládku do Žakoviec pri Poprade, tak ako v tomto roku. Zvýšenie sadzby 
poplatku odráža nárast našich nákladov za odvoz a likvidáciu odpadu.
Pavel Holbus: S Mestom Liptovský Hrádok sme o vývoze odpadu nejednali?
Starosta obce: Aj tam sa chystáme, môžeme mať uzavreté zmluvy s obomi.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje



VZN č. 1/2022 o miestnych daniach a poplatku na území obce Pribylina.
Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3

Poslanci: Počet:
Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

K bodu 10
Starosta obce: Zásady odmeňovania poslancov OZ obce Pribylina sú aktualizáciou smernice z roku 2010, výška odmien 
poslancom bola schválená uznesením č. 34/2019, tieto odmeny sa nemenia.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. schvaľuje
Zásady odmeňovania poslancov OZ obce Pribylina.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý
Dušana Ilavská: Navrhujem nášmu hlavnému kontrolórovi obce Ing. Ľudovítovi Budzákovi schváliť odmenu 30% 
k základnému platu. V minulom volebnom období mal schválenú 30% odmenu, zaslúži si ju aj teraz. Je nám nápomocný vo 
všetkom čo potrebujeme.
Pavel Holbus: Ja súhlasím, teraz nám pomáha ešte viac.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

schvaľuje
Mesačnú odmenu hlavnému kontrolórovi obce vo výške 30% mesačného platu s účinnosťou od 1.1.2023.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

K bodu 11
Starosta obce: Končí nám platnosť rozhodnutia o max. cene stočného, vydaného Úradom pre reguláciu sieťových odvetví. 
V tejto súvislosti sme požiadali o preradenie z II. kategórie do III., kde sú jednoduchšie podmienky. Vypočítaná cena 
stočného je 1,036 eur/m3, my však chceme ostať na cene ktorú máme -  0,464 eur/m3. Preto je potrebné prijať uznesenie OZ 
v ktorom si cenu schválime.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. berie na vedomie
Informáciu o podaní žiadosti o preradenie verejnej kanalizácie obce Pribylina do III. Kategórie podľa §14 zákona č. 250/2012 
Z.z. o regulácii v sieťových odvetviach.

2. schvaľuje
Výšku stočného od 1.1.2023 v sume 0,464 €/m3, pre rodinné domy je množstvo odpadových vôd odvádzaných do 
kanalizácie 50% množstva vody odobratej z verejného vodovodu.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

K bodu 12
Starosta obce: V bode Rôzne máme žiadosť o poskytnutie finančného príspevku v roku 2023 na poskytovanie sociálnej 
služby pre zariadenie ReSocia Remetské Hámre, kde je umiestnený náš občan Pavel Jurík. Doteraz od nás poberali 100 eur 
mesačne, navrhujeme schváliť rovnakú výšku príspevku.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. berie na vedomie
Žiadosť o finančný príspevok na poskytnutie sociálnej služby od poskytovateľa ReSocia.

2. schvaľuje
Poskytnutie príspevku vo výške 100 EUR mesačne na zabezpečenie financovania sociálnej služby pre občana obce Pavla 
Juríka v zariadení opatrovateľskej služby ReSocia n.o. v Remetských Hámroch v roku 2023.

______ Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3_____________________________________________
Poslanci: Počet:



Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

Starosta obce: Druhá podobná žiadosť nám bola doručená od Spišskej katolíckej charity, denný stacionár v Liptovskom 
Mikuláši u nich navštevuje Mirka Juríková. Vyplácame im 600 eur ročne.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

/. berie na vedomie
Žiadosť o finančný príspevok. Spišská katolícka charita, Spišská Nová Ves.

2. schvaľuje
Poskytnutie príspevku vo výške 600 EUR na zabezpečenie financovania sociálnej služby pre občana obce Miroslavu 
Juríkovú v dennom stacionári Dom Charitas,Božej prozreteľnosti, Borbisová 1126/7, Liptovský Mikuláš v roku 2023.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prija tý

Starosta obce: Ďalej potrebujeme schváliť úhradu zmluvnej ceny 500 EUR Miestnej akčnej skupine Horný Liptov, o.z. 
Liptovský Hrádok, vypracujú aktualizáciu Spoločného programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obcí Horného 
Liptova do roku 2029.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

schvaľuje
Úhradu zmluvnej ceny 500 EUR Miestnej akčnej skupine Horný Liptov, o.z. Liptovský Hrádok za vypracovanie aktualizácie 
Spoločného programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obcí Horného Liptova do roku 2029

Kvórum potrebné na prijatie návrhu; 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prija tý

Starosta obce: Vozidlo Citroen Berlingo 1,9D odjazdilo svoju poslednú sezónu v ATC Račkova dolina, je v zlom stave, 
opravu nám už servis neodporúča, nebola by rentabilná. Chceme ho vyradiť a ponúknuť na predaj alebo odviezť do šrotu. 
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

schvaľuje
a) Vyradenie prebytočného majetku z evidencie majetku obce -  vozidlo Citroen Berlingo
b) Predaj prebytočného majetku vozidla Citroen Berlingo za cenu 100 EUR .

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

Starosta obce: Pred pár dňami nám bola doručená žiadosť o prenájom ATC Račkova dolina od spol. Forrestinn 
Development s.r.o., Bratislava, zastúpenej Michalom Pelachom. Navrhujem ju teraz vziať na vedomie, podrobnosti ponuky 
prejednáme so žiadateľom v januári.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

berie na vedomie
Žiadosť o prenájom ATC Račkova dolina spol. Forrestinn Development s.r.o., Bratislava, zastúpenú Michalom Pelachom 
podanú dňa 13.12.2022.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: Miroslav Baláž, Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

Starosta obce: Ďalej vás chcem informovať, že od 1.1.2023 sa zo zákona prechádza na vrecový zber separovaného odpadu -  
plastov a papiera. Pripravujeme informačný leták ktorý doručíme občanom do schránok, následne budeme roznášať aj žlté 
a modré vrecia. Pergoly zatiaľ ostanú, plasty sa budú vyvážať 2x mesačne z pergol a lx mesačne vrecový zber, papier 2x



mesačne pergoly a lx štvrťročne vrecový zber. Harmonogram vývozu sa bude podľa potreby upravovať, o termínoch vývozu 
vrecového zberu budú občania informovaní vopred. Zber skla sa nemení, zbiera sa naďalej v pergolách. Vrecový zber sa týka 
len rodinných domov, bytovky budú mať k dispozícii 11001 kontajnery na separovaný zber.
Pavel Holbus: Navrhujem aby sa pergoly nezrušili.

Starosta obce: Na Tri krále prídu do našej obce ochotníci z Hýb, odohrajú komédiu Diabol v raji manželskom. Predstavenie 
bude v sále KD 6.1.2023 o 18:00 hod.
Ďalej vám oznamujem, že sme boli zaradení do jarného kola doplňujúcich volieb 25.3.2023. Budeme si voliť 2 chýbajúcich 
poslancov OZ. Zatiaľ nám neprišlo oficiálne oznámenie z ministerstva, čakáme ho každú chvíľu.

K bodu 13
Dušana Ilavská: Navrhujem poslancom spoločné stretnutie, potrebujeme sa dohodnúť o našej ďalšej práci, teraz v decembri 
to už nestihneme, tak po novom roku v januári.
Mgr. Iveta Oravcová: Ďakujem za pozvanie, želám vám nech sa vám darí vo vašej práci. Ďakujem pánovi starostovi za 
ochotu a spoluprácu pri riešení problémov v škole, máme teraz medzi deťmi vysokú chorobnosť a hygiena nám MŠ aj ZŠ 
zatvorila. Budova ZŠ už má 70 rokov, v poslednej dobe nebola dobre udržiavaná, najhoršie na tom je kuchyňa a jedáleň. 
Bude to treba riešiť.
Miroslav llavský: S pánom starostom sme oslovili mesto Liptovský Hrádok vo veci vývozu komunálneho odpadu, máme 
prísľub že by určité množstvo odpadu od nás vzali. Bolo by to pre nás výhodné, je to blízko a ušetrili by sme náklady za 
dopravu. Budeme mať jednanie a uvidíme.

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 18:05 hod.

Zapísala: Overovatelia: Starosta obce:
Zuzana Fleischhackerová Miroslav Baláž, Bohuslav Oravec Daniel Pokrievka


